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J A A R V E R S L A G  
2 0 2 2   

 
 

A L G E M E E N  

Bouwend Nederland afdeling Stedendriehoek/Salland is een voortzetting van de voormalige  

afdelingen Apeldoorn e.o., Deventer, Raalte en Zutphen. Zij is per 1 januari 2016 operationeel 

geworden. Het afdelingssecretariaat is gevestigd in de locatie van Bouwmensen Apeldoorn, Kanaal 

Noord 260, 7322 AE Apeldoorn.   

 

De afdeling heeft binnen de website van Bouwend Nederland een eigen website en deze is 

rechtstreeks te bereiken via: www.stedendriehoek-salland.nl   

 

In het najaar 2021 is het predikaat Koninklijk aan het logo van Bouwend Nederland toegevoegd.  

 

V E R E N I G I N G S L E V E N  E N  C O R O N A  

Als gevolg van de nog steeds geldende maatregelen i.v.m. de corona-

pandemie moest onze nieuwjaarsreceptie in januari 2021 voor de 2e keer 

worden uitgesteld. In het voorjaar 2022 werden alle maatregelen 

beëindigd en ging alles weer open. Mede dankzij de lobby van Koninklijk 

Bouwend Nederland kon gedurende de pandemie toch worden doorgebouwd. Wel bleef het advies 

om bij  klachten te (blijven) testen en zo nodig in quarantaine te gaan.  

http://www.stedendriehoek-salland.nl/
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Al snel ging iedereen weer terug naar het “oude” normaal en kwam het verenigingsleven ook weer 

op gang. De jaarvergadering op 6 april 2022 was de eerste gelegenheid dat we elkaar binnen de 

afdeling weer persoonlijk mochten en konden ontmoeten.   

 

L E D E N A A N G E L E G E N H E D E N   

Overleden in 2022:  

• 30-7-2022: Gerard Enderink, oud directeur en oprichter van Bouwbedr. Enderink 

• 21-9-2022: Jaap Zijl, oud-bestuurslid en afdelingsambassadeur voormalig KBNL afd. Deventer 

 

Verhuizing, jubilea/overig:   

• 4 maart 2022: viering 25 jarig bestaan Klink-Nijland GWW Raalte B.V.  

• Winnaar SKB Award 2022 categorie Meer- en Minderwerk: Nikkels Bouwbedrijf te Twello 

 

Nieuwe contactpersonen/afgevaardigen vanuit de leden/bedrijven in 2022: 

• Bouw- en Aann.bedr. Timmer Vaassen: Willem-Jan Candel 

• Kreunen Bouw Onderhoud & Service: Peter Steijsiger 

• Bouwmij. Ufkes Apeldoorn: Jan Westerink  

 

Ingeschreven nieuwe leden: 1x  

• Per 9 november 2022: APD Bouw B.V., Jhr.Mr. G.W. Moleruslaan 15 te Apeldoorn,  

directeur Johan Hilferink 

 

Uitschrijvingen leden: 3x 

 

• Bouw- en Aan.bedr. Uenk te Lieren wegens royement 

• Aann.bedr. D. Konijnenberg B.V. te Apeldoorn wegens stoppen activiteiten i.v.m. ziekte 

• Prins Bouw Ermelo wegens dubbellidmaatschap met afd. Veluwestreek  

 

Totaal aantal leden per 1-1-2022: 78 

Totaal aantal leden per 1-1-2023: 76 

  

B E S T U U R / S A M E N S T E L L I N G  

In onze op 6 april 2022 gehouden jaarvergadering is afscheid genomen van onze bestuursleden 

Wim Christiaans (regio Zutphen) en Gonard Mensink (regio Raalte) en is Jos Dijkman (regio 

Zutphen) benoemd in het bestuur van KBNL afd. Stedendriehoek/Salland. Een bestuurszetel voor 

regio Raalte bleef vacant. Voorts heeft Hans van Norel met instemming van de leden de 

voorzittershamer doorgegeven aan Peter Meerman. Zij zijn onderling van functie gewisseld.   

De bestuursperiode voor bestuursleden bedraagt in principe 2 x 3 jaar.  
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Martijn Endeman heeft zich vanuit regio Raalte eind 2022 beschikbaar gesteld om een 

bestuurszetel in te vullen. Vooruitlopende op zijn kandidatuur in de op 29 maart 2023 geplande 

jaarvergadering, zal hij al vanaf 1-1-2023 meedraaien in het bestuur.   

 

Overzicht bestuurssamenstelling en secretariaat 2022:    

  
Naam  e-mail Functie Telefoon 

Peter Meerman p.meerman@vdrbouwgroep.nl Voorzitter 06-51619384 

Hans van Norel h.vannorel@vannorel.nl  plv.voorzitter/secr. 06-51781706 

Marcel Derksen mderksen@linthorst.com penningmeester 06-30189422 

Peter Hillebrand info@hillebrandbouw.nl    06-52054955 

Roland Koerhuis roland@klink-nijland.nl   06-42703763 

Frank Beurskens f.beurskens@rouwmaat.nl    06-20440712 

Dennis Dijkhof dd@dijkhofbouw.nl    06-12994874 

Jos Dijkman j.dijkman@dijkmanbouw.nl  06-54966055 

    

Hanneke Draaijer info@s3hs.nl ambt.secr. 06-48091007 

 

 

 

                             
 

Peter Meerman           Hans van Norel Marcel Derksen        Peter Hillebrand  

 

 

              
 

Roland Koerhuis Frank Beurskens        Dennis Dijkhof            Jos Dijkman 

 

 

 

 

 

mailto:h.vannorel@vannorel.nl
mailto:info@hillebrandbouw.nl
mailto:roland@klink-nijland.nl
mailto:f.beurskens@rouwmaat.nl
mailto:dd@dijkhofbouw.nl
mailto:j.dijkman@dijkmanbouw.nl
mailto:info@s3hs.nl
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 A F D E L I N G S A M B A S S A D E U R  

 

Voormalig bestuurslid Wim Jacobs is sinds medio 2020 actief als onze 

afdelingsambassadeur. De afdelingsambassadeur wordt ingezet voor 

ondersteuning van het bestuur en behoud van leden en werving van nieuwe 

leden voor de afdeling. Voorts vertegenwoordigt hij de afdeling bij verlet 

van het bestuur.  

 

 

Ledenwerving: fysieke bezoeken in het kader van ledenwerving waren wegens corona in 2020 en 

2021 niet mogelijk. In 2022 is de ledenwerving weer actief opgepakt. Afgesproken is om eerst de 

pijlen te richten op de in ons werkgebied gevestigde bedrijven die al lid zijn van Bouwend 

Nederland maar nog niet van onze afdeling Stedendriehoek/Salland.  

Per kwartaal zijn een aantal bedrijven vanuit het afdelingssecretariaat aangeschreven met 

informatie en vervolgens is met hen telefonisch contact opgenomen of zijn zij - evt. samen met een 

bestuurslid - bezocht door onze afdelingsambassadeur. Daarnaast worden op basis van lijsten van 

de Kamer van Koophandel geselecteerde of vanuit leden opgegeven bedrijven, benaderd.  

In totaal zijn ca. 17 bedrijven benaderd.  

De ervaringen tot op heden zijn dat ledenwerving een zeer moeizaam en stroperig proces is. Het is 

moeilijk om in contact te komen met de bedrijven en veel bedrijven laten na een eerder contact 

vaak niets meer van zich horen. In het najaar is 1 bedrijf lid geworden van KBNL landelijk en 

mochten wij 1 nieuw lid verwelkomen binnen onze afdeling.  

Onze afdelingsambassadeur blijft zich ook in 2023 inspannen om nieuwe leden te werven.  

 

Slapende leden: samen met het afdelingsbestuur zal de afdelingsambassadeur ook contact zoeken 

met onze “slapende” leden, de leden die wij nooit zien bij onze afdelingsactiviteiten. Enerzijds om 

de reden te achterhalen waarom zij niet deelnemen en anderzijds om te proberen hen te 

stimuleren weer actiever te worden. Maar bij onze bijeenkomsten geldt nadrukkelijk altijd kwaliteit 

boven kwantiteit.   

  

B E L E I D S P L A N  M E T  S P E E R P U N T E N  

 

De afdeling werkte t/m 2022 met een werkplan voor 2 jaar. Tijdens de op 6 april 2022 gehouden 

jaarvergadering is ingestemd met het omzetten van een werkplan in een beleidsplan voor de 

afdeling met per jaar vast te stellen speerpunten. Voor 2022 waren de speerpunten:   

1. Implementatie Kwaliteitsborging 

2. Communicatieverbetering/activering richting leden 

3. Actief leden informeren over nieuwe ontwikkelingen en trends in het bouwproces 

 

Onder het volgende kopje “afdelingsactiviteiten 2022” wordt onder meer inzage gegeven op welke 

wijze uitvoering is gegeven aan deze speerpunten. 
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A F D E L I N G S A C T I V I T E I T E N  2 0 2 2   

 

Bestuursvergaderingen  

 

In 2022 is het bestuur 6x fysiek bijeengekomen met 3x een diner na afloop. Om kosten te besparen 

is al eerder afgesproken om niet na elke vergadering met elkaar te dineren maar om en om.  

 

Ledenbijeenkomsten/activiteiten 

 

• Zaterdag 22 januari 2022: Nieuwjaarsreceptie  

Afgelast wegens corona! 

 

• Woensdag 6 april 2022: Jaarvergadering KBNL afd. Stedendriehoek/Salland 

 

Deze jaarvergadering vond plaats in het mooie Hampshire Hotel te Zutphen met na afloop een 

arrangement “happen en stappen” door Zutphen o.l.v. gidsen. Sinds corona was dit de eerste 

keer dat bestuur en leden elkaar weer fysiek konden ontmoeten en de hoge opkomst gaf dit 

ook weer. Hoewel de weergoden ons deze middag niet gunstig gezind waren, kunnen we toch 

terugkijken op een zeer goede vergadering, een interessante wandeling door de mooie 

Hanzestad Zutphen en een heerlijk diner in verschillende locaties in deze stad.   

 

Tijdens deze jaarvergadering zijn de bestuursleden Wim Christiaans en Gonard Mensink 

afgetreden, is Jos Dijkman toegetreden tot het bestuur en is de voorzittershamer doorgegeven 

aan Peter Meerman.  

 

Vanwege zijn grote verdienste en lange bestuursperiode voor de vereniging en met name voor 

voormalig afdeling Zutphen werd Wim Christiaans geëerd met een gouden Bouwend Nederland 

speldje. Beide afgetreden bestuursleden zijn bedankt met een cadeaubon en een bos bloemen. 

Ook voor nieuw bestuurslid Jos Dijkman en de overige bestuursleden was er een bos bloemen.    
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Opkomst leden: vertegenwoordigers van 29 leden/bedrijven, in totaal 35 personen.   
 

 

• Woensdag 29 juni 2022: Ledenbijeenkomst in combinatie met excursie Rouwmaat Groenlo 

 

 

 
 

 

Voor deze (wegens corona uitgestelde) ledenvergadering in combinatie met een excursie waren 

we te gast bij de Rouwmaat Groep te Groenlo.  

 

De ledenvergadering werd vervolgd met een presentatie over 

wie Rouwmaat Groep is en wat ze doen. Dit familiebedrijf 

bestaat uit vier divisies: Beton & Mortels, Grond- Weg- & 

Waterbouw, Recycling & Milieuadvies en Transport. Daarna 

werd het gezelschap in 2 groepen rondgeleid over het 

imposante bedrijventerrein van de Rouwmaat Groep en is 

uitleg gegeven bij en over de betoncentrale (productie van 

Betonmortel), het Megamix Vulstation (productie van diverse 

mortels), het Afval Brengstation, de op- en overslag van 

afvalstoffen, de beton breek- zeef en wasinstallatie, de 

Grondbank en de Fabriek secondaire brandstof.  

 

 

Na afloop vertrok het gezelschap per auto naar het Grolsch 

Brouwhuys de Lange Gang waar we werden getrakteerd op 

een zeer humorvolle uitleg over hoe Grolsch Bier is 

ontstaan, bier proeven en een heerlijk buffet.  

 

Opkomst leden: vertegenwoordigers van 19 leden/bedrijven; 

in totaal 24 personen. 
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• Vr. 30 september/za. 1 oktober 2022: bezoek Floriade met overnachting leden incl. partners 

 

 

Vanwege het wederom moeten afgelasten van de 

nieuwjaarsreceptie 2022, is hiervoor in de plaats een 

ledenuitje voor de leden met hun partners georganiseerd 

naar de Floriade in Almere. Na het inchecken in Hotel 

Almere startte het programma met een gezellig samenzijn 

en heerlijk dinerbuffet.  

Na het ontbijt op zaterdag 1 oktober 2022 vertrok het 

gezelschap met eigen vervoer naar de Floriade.  

 

Het gezelschap werd ontvangen en welkom geheten door 

de bij de Floriade betrokken bouwer WAM & VanDuren en 

in groepen meegenomen voor de Biobased Tour Dutch 

Innovation Experience met o.a. the Exploded View & The 

Natural paviljoen, The Voice of Urban Nature en Biobased 

Bruggen. Het programma eindigde om 13.30 uur en de 

middag kon naar eigen keuze op de Floriade of elders 

worden ingevuld.   

 

          

              
 

 

Opkomst leden: vertegenwoordigers van 24 leden/bedrijven, in totaal 55 personen. 

 

• Woensdag 16 november 2022: Ledenbijeenkomst met stadswandeling door Deventer 

 

Deze ledenvergadering vond plaats in Restaurant Het Arsenaal te 

Deventer. In deze vergadering zijn de leden onder meer opgeroepen om 

(meer) input te leveren voor de invulling van komende 

ledenbijeenkomsten, het organiseren van trainingen, workshops, etc. en 

voor de Gemeentelijke bouw- en infraoverleggen (GBIO’s) in de eigen 

plaats.  
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Na afloop van de vergadering werden de deelnemers in groepen door stadsgidsen 

meegenomen voor een wandeling door Deventer met het accent op bouwstijlen. De tour 

eindigde weer bij restaurant Het Arsenaal waar genoten werd van een heerlijk 3 gangen diner. 

 

             
        

Opkomst leden: vertegenwoordigers van 22 leden/bedrijven, in totaal 25 personen. 

 

Cursussen/trainingen 

 

Het bestuur blijft zich inspannen om de leden zo goed mogelijk voor te bereiden op de invoering 

van de Wet Kwaliteitsborging (Wkb) en implementatie in de eigen bedrijfsvoering.  

 

Als vervolg op de in 2021 in samenwerking met de KBNL Academie door en binnen de afdeling 

georganiseerde basiscursussen Wet Kwaliteitsborging, waaraan door 27 leden/bedrijven (57 

deelnemers) is deelgenomen, is in 2022 vanuit de afdeling met een korting per bedrijf en wederom 

in samenwerking met de KBNL Academie, het 3 maanden durende begeleidingstraject Wkb 

aangeboden. Op dat moment wisten we nog niet dat de invoering van de Wkb wederom werd 

uitgesteld. De kick-off van dit zeer intensieve begeleidingstraject, wat door 13 leden/bedrijven met 

22 deelnemers in 2 groepen in Apeldoorn en Deventer, is gevolgd, vond plaats op 1 februari 2022.  

De verwachte invoering Wkb is nu 1 januari 2024.   
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A C T I V I T E I T E N / S P O N S O R I N G  I N S T R O O M B E V O R D E R I N G   

 

Onze afdeling promoot en ondersteunt graag activiteiten gericht op instroombevordering in 

bouwopleidingen. Want wie de jeugd heeft, heeft de toekomst en er is nog steeds een groot tekort 

aan vaklieden in onze bouw- en infrasector. Sponsoring van instroom bevorderende activiteiten is 

opgenomen in het sponsorbeleid van de afdeling. Dit sponsorbeleid maakt onderdeel uit van het 

beleidsplan van de afdeling.  

 

Sponsorbeleid 

 

De afdeling wil actief bijdragen aan het verbeteren van het imago van de bouwsector en in het 

bijzonder aan promotionele activiteiten ter bevordering van de instroom in bouwopleidingen.   

 

Voor sponsoraanvragen gelden de volgende bepalingen: 

• uitsluitend voor bouw gerelateerde promotionele activiteiten;  

• uitsluitend voor activiteiten ter bevordering van het beroepsonderwijs in de bouwsector, danwel 

promotie van de bedrijfstak; 

• vooraf overlegging van een financiële onderbouwing; achteraf een financiële verantwoording.  

In 2022 zijn de volgende sponsorbijdragen uitgekeerd:   

 

 

Platform Techniek Stedendriehoek (PTs3H): 

 

 voor de promotionele activiteiten vanuit de onder dit platform vallende hubs:  

NewTechPark te Apeldoorn (€ 5.000), Technicampus/ Experience Center te 

Deventer (€ 2.500), Platform Techniek gemeenten Epe/Vaassen (€ 1.500) en 

Techniekfabriek te Zutphen (€ 1.500): in totaal € 10.500,--.  
 
 

Platform Techniek Salland: 

 

 voor de jaarlijkse Techniekdagen (€ 2.000) en eenmalig een extra bijdrage voor 

overige activiteiten, zoals VR-brillen (€ 2.000): in totaal € 4.000,--. 

 

 

 

Nieuwe Themapark Wij Bouwen de Toekomst: 

 

Voor dit nieuwe in de zomer 2022 gehouden themapark op 

vliegveld Twente heeft de afdeling aan de leden aangeboden 

om ½ ticketprijs voor max. 20 tickets per bedrijf te betalen.    

In totaal is door 7 leden/bedrijven een bijdrage voor 82 tickets 

aangevraagd: een bijdragen van in totaal € 623,50.   
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G E M E E N T E L I J K  B O U W -  E N  I N F R A O V E R L E G  ( G B I O )    

  

Ook de gemeentelijke bouw- en infraoverleggen (GBIO’s) konden in 2022 gelukkig weer fysiek 

plaatsvinden. Het GBIO is een goed instrument om het contact met de gemeente (n) te 

onderhouden. Wel moeten we scherp blijven op de doelstelling en doelmatigheid van GBIO’s.  

Wellicht dat in de toekomst alleen nog overleg met de grotere gemeenten zal plaatsvinden en naar 

behoefte met andere gemeenten. Inhoudelijke ondersteuning voor het GBIO wordt verleend door 

Jarin v.d. Zande, beleidsadviseur Markt en Overheid van KBNL regio Oost. Aangedrongen is en 

wordt op meer betrokkenheid en input van de leden bij GBIO’s.    

  

In het GBIO wordt onder meer gesproken over de stikstofproblematiek, 

woningbouwcontingentering, verduurzamingsambities, investeringsniveau, aanbestedings- en 

uitnodigingsbeleid, opleidingen, omgevingswet met wet kwaliteitsborging en zeer actueel de 

gevolgen van de oorlog in de Oekraine; bouwkostenstijgingen en leveringsproblemen.  

   

Binnen onze afdeling hebben in 2022 de volgende GBIO’s plaatsgevonden:  

 

▪ GBIO met de gemeente Apeldoorn: 28 januari en 30 september 2022 

▪ GBIO met de gemeente Deventer: 9 juni en 7 december 2022 (geannuleerd!) 

▪ GBIO met de gemeente Epe: herstart op 6 oktober 2022  

  

Met de gemeenten Heerde, Raalte, Voorst en Zutphen zal het overleg nog worden opgepakt.      

 

A D V I E S P U N T  A A N B E S T E D I N G E N  
S T E D E N D R I E H O E K / S A L L A N D  

 

In het voorjaar 2017 is samen met de gemeenten Apeldoorn, Zutphen, Epe, Lochem, Deventer en 

Voorst de aftrap gegeven voor dit adviespunt. Het adviespunt moet ertoe bijdragen dat beter wordt 

samengewerkt bij de aanbesteding van bouw- en infra-projecten en dat ervaringen worden 

uitgewisseld in de aanloop naar nieuwe projecten. Uitgangspunt moet zijn om meer kansen te 

creëren voor lokale bedrijven maar weg te blijven van het weren van bedrijven. In 2022 heeft de 

gemeente Apeldoorn advies gevraagd voor de aanbesteding van een markthal.   

 

Bij problemen of bijzonderheden m.b.t aanbestedingen kan contact worden opgenomen met de 

volgende (bestuurs)leden: Hans van Norel, Jos Dijkman of Peter Meerman voor B&U en Gert 

Hoogeboom of Frank Beurskens voor infra. 
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O P L E I D I N G S B E D R I J V E N  B O U W M E N S E N  A P E L D O O R N  E N  
B O U W M E N S E N  D E V E N T E R    

                     
Binnen het werkgebied van de afdeling zijn de opleidingsbedrijven Bouwmensen Apeldoorn en 

Bouwmensen Deventer operationeel. Uitzendconstructie Vakmasters is een gezamenlijke activiteit.  

Met het oog op eenheid en uitstraling wordt verdere samenwerking tussen de beide 

opleidingsbedrijven gepromoot en aangemoedigd.  

 

Eind 2022 heeft een hernieuwde kennismaking tussen de besturen van de beide 

opleidingsbedrijven geresulteerd in de afspraak om elkaar voortaan 2x per jaar te ontmoeten, zich 

in te zetten voor een bredere samenwerking, uitwisseling van subsidiemogelijkheden, het 

afstemmen van reclamecampagnes en uniformeren van uitleenuurtarieven.  

Voorts is de wens geuit dat in geval van nood de managers/directeuren elkaar moeten kunnen 

vervangen.             

          

A F D E L I N G S S E C R E T A R I A A T  

 

Het afdelingssecretariaat wordt gevoerd door ambtelijk secretaris Hanneke 

Draaijer. Zij houdt kantoor op de maandag- en dinsdagochtenden.  

 

Het afdelingssecretariaat is met een eigen kantoor gevestigd binnen de 

locatie van Bouwmensen Apeldoorn, Kanaal Noord 260, 7322 AE Apeldoorn 

en te bereiken onder telefoonnummer: 055-3667082 of via e-mail: 

info@s3hs.nl.  

 

Eind 2022 heeft Hanneke aangekondigd per 1-4-2023 met pensioen te 

gaan. Over de invulling van het secretariaat na haar vertrek vindt thans 

overleg plaats.  

 

mailto:info@s3hs.nl
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K O N I N K L I J K  B O U W E N D  N E D E R L A N D  L A N D E L I J K   

 

Dag van de Bouw 18 juni 2022 

 
Tijdens de jaarlijkse Dag van de Bouw op zaterdag 18 juni 2022 kon iedereen weer ontdekken wat zich 

afspeelt achter de hekken van bouwplaatsen die normaliter verboden toegang zijn voor het grote publiek.  

De jaarlijkse Dag van de Bouw is dé open dag van de Nederlandse bouwsector en is een uitgelezen kans 

om te zien wat er allemaal komt kijken bij het bouwen van huizen, wegen, ziekenhuizen, stadions en alle 

andere gebouwen en infrastructuur in Nederland. Onderwijs, zorg, natuur, recreatie, wonen en transport: 

de bouw maakt het! Er waren tijdens de Dag van de Bouw landelijk zo’n 150 interessante projecten te 

bezoeken: nieuwbouw- en renovatieprojecten, maar ook weg- en waterbouw en nog veel meer. In het 

werkgebied van onze afdeling kon het publiek een kijkje nemen bij de volgende projecten.    

Plaats Project Bouwer 

      

Nunspeet Nieuwbouw sportcentrum op sportpark De Wiltsangh Bouwbedrijf van Norel  

Klarenbeek Timmerfabriek Dijkhof Kozijnen Dijkhof Bouw  

Klarenbeek Thuis bij Dijkhof Wonen Dijkhof Bouw  

o.a. Zutphen Verruiming Twentekanalen 
Van 
Oord/Hakkers/Beensgroep  

    & van Heteren & RWS 

‘t Harde Nieuwbouw bezoekerscentrum A. Vogel Tuinen Salverda Bouw  

Wapenveld Opendag Bouwbedrijf Keizer Bouwbedrijf C. Keizer 

Apeldoorn 
Het Podium fase III (nieuwbouw 42 
huurappartementen) 

Ter Steege Bouw Vastgoed 
Apeldoorn 

Ermelo 
Renovatie en uitbreiding van gemeentehuis De 
Dialoog Prins Bouw 

 

 

Lobbysuccessen 2022 van Bouwend Nederland uitgelicht:  

 

• Na lang aandringen ligt de focus van het kabinet nu eindelijk op het uitkopen van 

piekbelasters. Hier pleiten wij al voor sinds het sneuvelen van het PAS in mei 2019.  

• Ook scoorden we een ander belangrijk punt uit onze lobbyagenda. Er kwam dit jaar 340 miljoen 

euro beschikbaar in het Nationaal isolatieprogramma om versneld te verduurzamen.  

• Verder kwam 400 miljoen euro extra beschikbaar in het programma Schoon en Emissie loos 

bouwen, onder andere voor verduurzaming van bouwmaterieel.  

• Mede op aandringen van Bouwend Nederland wordt werk gemaakt van een programmatische 

aanpak om schoolgebouwen te verduurzamen en te vernieuwen.   

• Bouwend Nederland heeft het belang van voldoende netcapaciteit voor bouwactiviteiten hoog 

op de agenda gehouden. Vanuit het Klimaatfonds van 35 miljard euro wordt nu door de 

overheid een aanzienlijk deel beschikbaar gesteld om het overbelaste energienet versneld te 

versterken. 

https://regioonline.nl/regio-rotterdam/rotterdam-wil-bouwen/
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• Onze niet-aflatende inzet voor instroom zet zoden aan de dijk. Het EIB berekende onlangs dat 

de instroom in bouwopleidingen al enkele jaren een stevige opwaartse beweging laat zien. Met 

de grote personeelstekorten in onze sector blijven we extra inzetten op behoud en instroom van 

(nieuwe) arbeidskrachten. Het Aanvalsplan Techniek moet in de komende tien jaar flinke extra 

investeringen losmaken en hiermee zo'n 60.000 vacatures structureel invullen. Het plan 

maakten we met 5 technische sectoren en wordt omarmd door de ministers Micky Adriaansens, 

Rob Jetten, Karien van Gennip, Dennis Wiersma en Robbert Dijkgraaf.  

• Ook kregen we het voor elkaar dat de subsidie praktijkleren voor 5 jaar werd verlengd.  

• Op aandringen van Bouwend Nederland werd een motie aangenomen om een 

meerjarenprogramma te ontwikkelen voor de besteding van 1,25 miljard euro die jaarlijks 

structureel beschikbaar is voor onderhoud, vervanging en renovatie van infrastructuur.  

• Ook wordt 7,5 miljard euro vanuit het Mobiliteitsfonds ingezet voor de ontsluiting van 

woonwijken. 

• In mei 2022 tekenden we een intentieverklaring met ministers Hugo de Jonge en Mark hlarbers 

hoe om te gaan met kostenstijgingen. Onlangs bereikten we een handelingsakkoord over 

prijsstijgingen en leveringsproblemen voor infrastructurele werken voor decentrale overheden. 

Voor andere deelmarkten werken we nog aan een akkoord.  
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